



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

စာအမှတ်၊ မဗဘ/ နပတ/ (စာရင်း)(၅၉၁ /၂၀၂၁)

ရက်စွဲ ၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ၊ မေလ ၂၄ ရက်

သို့

ဘဏ်များအားလုံး

အကြောင်းအရာ။ **CBM-NET လုပ်ငန်းများပုံမှန်ဆောင်ရွက်ရန်ကိစ္စ**

ရည် ညွှန်း ချက်။ (၁) မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ ညွှန်ကြားချက်အမှတ် (၆/၂၀၂၁)

(၂) မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ ညွှန်ကြားချက်အမှတ် (၇/၂၀၂၁)

၁။ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သည် Digital စီးပွားရေးအဆောက်အအုံသို့ အသွင်ကူးပြောင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များအား အရှိန်အဟုန်ဖြင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်နှင့် ငွေပေးချေမှုစနစ်များပိုမိုထိရောက်စွာအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အများပြည်သူတို့မှ ငွေသားသုံးစွဲမှုကိုလျော့ချပြီး ၊ အစိုးရဌာနများ ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအကြား ငွေပေးချေမှုပြုရာတွင် Digital နည်းလမ်းကို အများဆုံးအသုံးပြု၍ ဆောင်ရွက်သွားရန် တွန်းအားပေးစီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ထို့ပြင် လတ်တလောအခြေအနေအရ ဘဏ်များ၏ ငွေကြေးလွယ်ကူမှုကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန်အတွက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်ထားရှိရမည့် အနည်းဆုံးသီးသန့်ငွေ လိုအပ်ချက် ယာယီပြင်ဆင်လျော့ချသတ်မှတ်ခြင်းကို ရည်ညွှန်း (၁) ဖြင့်လည်းကောင်း ၊ ငွေကြေးလွယ်ကူမှုအချိုးတွက်ချက်သည့်ပုံစံအား ယာယီပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်းကို ရည်ညွှန်း (၂) ဖြင့်လည်းကောင်း ညွှန်ကြားချက်ထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

၃။ ဘဏ်များအနေဖြင့် လတ်တလောအခြေအနေတွင် CBM-NET အသုံးပြု ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုအချို့ကို ပိတ်ပင်ထားခြင်း၊ CBM-NET အသုံးပြု၍ ငွေလွှဲများ ပိတ်ပင်ထားခြင်း၊ Cheque စာရင်းလင်းမှုဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် PO ရောင်းချပေးမှုပိတ်ပင်ထားခြင်းတို့ကြောင့် ငွေပေးချေမှုနှင့် စာရင်းရှင်းလင်းမှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ လွယ်ကူချောမွေ့မှုမရှိဘဲ အများပြည်သူ၏ ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အပေါ် ယုံကြည်မှု (Trust) လျော့နည်းစေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ဘဏ်လမ်းကြောင်းမှသွေဖယ်၍ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု မှောင်ခိုဈေးကွက်ကို တွန်းအားပေးရာ ရောက်စေနိုင်ပါသည်။

၄။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဘဏ်များအနေဖြင့် CBM-NET အသုံးပြုဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများကို ပုံမှန်အတိုင်းပြန်လည်ဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် (၂၄.၅.၂၀၂၁) ရက်နေ့မှစ၍ ဘဏ်များမှ ဆောင်ရွက် နိုင်သည့် CBM-NET Operation Hour ကို နံနက် (၉) နာရီမှ ညနေ (၄) နာရီအထိ (လစာ ထုတ်ရက်များတွင် နံနက် (၉) နာရီမှ ညနေ (၃)နာရီအထိ) ပုံမှန်အချိန်အတိုင်း ပြန်လည် ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

၅။ ဘဏ်မှ ဝန်ဆောင်မှုများအား ပိတ်ပင်ထားပါက ပိတ်ပင်မှုပြုထားသည့် ဘဏ်ခွဲအား စီမံခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာနည်းလမ်းအရ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

(ပုံ)xxxxxxxxxxxxx
ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (ကိုယ်စား)
(ခိုင်ရွှေဝါ ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မိတ္တူကို

- ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ ၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် - သိရှိနိုင်ပါရန် တင်ပြအပ်ပါသည်။
- ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ ၊
- မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်
- CBM-NET Application Team - Time Setting ချိန်ညှိပေးရန်၊
- ရုံးလက်ခံ/မျှောစာတွဲ